
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 24/03/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
 
ΘΕΜΑ: «Ενίσχυση της καλλιέργειας της φουντουκιάς στην Ελλάδα» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Η λέξη «φουντούκι» (επιστημονικό όνομα «κόρυλος», που ετυμολογείται από την αρχαία 
ελληνική λέξη κόρυς = περικεφαλαία) προέρχεται από τη φράση «ποντικόν κάρυον» 
δηλαδή «καρύδι του Πόντου», ονομασία που προέκυψε λόγω της καλλιέργειας της 
φουντουκιάς στον Πόντο τα αρχαία χρόνια και μέσω παραφθορών και αντιδανείων 
επέστρεψε στη Νεοελληνική γλώσσα, ως φουντούκι. Διαφαίνεται ότι, εν μέσω σταθερά 
υψηλών τιμών παραγωγού διεθνώς, είναι ευκαιρία να αυξηθεί στρεμματικά η φύτευση της 
φουντουκιάς στην Ελλάδα. Μετά τις περιοχές της Ανατολικής Μακεδονίας - Θράκης, 
όπου πρωταγωνιστεί η φουντουκιά με νέες φυτεύσεις, δειλά-δειλά, τείνουν κι άλλες 
περιοχές της χώρας να φιλοξενούν σχετικές καλλιέργειες, όπως η περιοχή των Τρικάλων, 
των Φαρσάλων, της Κοζάνης και των Γιαννιτσών. Οι περισσότερες νέες φυτεύσεις στην 
Ελλάδα έγιναν την άνοιξη του 2019. Κάποια φυτά εξ’ αυτών έδωσαν μια ποσότητα 
παραγωγής, φέτος, ενώ από του χρόνου, αναμένονται αποδόσεις περί τα 50 κιλά, ανά 
στρέμμα. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Δεδομένου ότι, η Τουρκία εξάγει πλέον των 150.000 τόνων από ακατέργαστα ή 
μεταποιημένα φουντούκια, ανά έτος, με έσοδα πλέον του ενός δις δολάρια και με κύριο 
αγοραστή την Ε.Ε. (περιλαμβανόμενης και της Ελλάδας), ποιος είναι ο σχεδιασμός σας, 
όσον αφορά στην υποβοήθηση της αύξησης της εγχώριας παραγωγής φουντουκιού και 
πώς προτίθεστε να ενισχύσετε τους σχετικούς παραγωγούς, καθώς και τους 
προτιθέμενους παραγωγούς να προβούν σε φυτεύσεις φουντουκιών σε διάφορες 
περιοχές της χώρας, όπου είναι δυνατόν να ευδοκιμήσουν οι φουντουκιές; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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